
Protokół Nr 17/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

      w dniu 27 lipca 2017 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski i członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński i p. Henryk Klimaszewski oraz 
Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz i 
Inspektor w Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Sławomir 
Knapiński, KS Gmina Kozłowo – p. Marcin Chmielewski i p. Robert Sobotka, ORZEŁ JANOWIEC 
KOŚCIELNY – p. Wojciech Szypulski oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - p. Jacek Dłuski. 
Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 

 
Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podziękowanie dla klubów sportowych za promocję powiatu. 

2. Upoważnienie dla p. Katarzyny Mazur do prowadzenia bieżącej działalności jednostki. 

3. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach likwidacji szkół. 

4. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

II. Wydział Finansowy i Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Wnioski finansowe. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2017. 

III.Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawa oddania w trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe. 

2. Sprawy związane z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi. 

IV.  Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego. 

2. Przedstawienie protokołów pokontrolnych. 
 

Do posiedzenia dołączył p. Sławomir Knapiński oraz przedstawiciele Klubów Sportowych: KS Gmina 
Kozłowo – p. Marcin Chmielewski i Robert Sobotka, oraz ORZEŁ JANOWIEC KOŚCIELNY – p. 
Wojciech Szypulski.  
 

Ad. I. 1.  
p. Starosta wyraził uznanie za zaangażowanie i osiągane sukcesy klubów sportowych.  
Zarząd podziękował przedstawicielom za promocję powiatu podczas rozgrywek piłkarskich 

na terenie kraju. Podziękowania otrzymały następujące kluby: LKS ORZEŁ JANOWIEC 
KOŚCIELNY, KLUB SPORTOWY GMINA KOZŁOWO oraz MKS START NIDZICA. 
 
 Przedstawiciele klubów sportowych opuścili salę obrad.  
 

Ad. I. 2. 
p. Sławomir Knapiński przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd zatwierdził 

wyniki konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 
Jagarzewie. Od 1 sierpnia br. stanowisko dyrektora obejmie p. Katarzyna Mazur i konieczne jest 
upoważnienie jej do prowadzenia jednostki w granicach bieżącej działalności. 

Zarząd udzielił p. Katarzynie Mazur stosownego upoważnienia.  
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Ad. I. 3. 
p. Sławomir Knapiński przypomniał, że Rada Powiatu podjęła uchwały intencyjne w 

sprawach likwidacji szkół. Pod koniec sierpnia nastąpi ich całkowita likwidacja. Funkcjonujące 
dotychczas szkoły dla dorosłych objęte zostały likwidacją poprzez likwidację pierwszej klasy od 
dnia 1 września 2012 r. i następnie poprzez stopniowe wygaszanie kształcenia. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że jest to następstwo wcześniejszych decyzji.  
Zarząd jednogłośnie poparł projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
- likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 
- likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie, 
- likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie, 
- likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy. 
 
Ad. I. 4. 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. Określono w nim 
obowiązkowy wymiar godzin zajęć nauczycieli: pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 
zawodowych w ilości 20 godzin tygodniowo. Podjęcie uchwały jest konieczne ze względu na 
zmianę zapisów ustawy – Karta Nauczyciela. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie poparł przedstawiony projekt uchwały Rady Powiatu. 
 
p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski.  

 
Ad. II.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła pisma Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy: 
1) prośbę o zabezpieczenie 100.000 zł w planie wydatków na 2017 r. na zadanie bieżące pod 

nazwą „remont drogi powiatowej Nr 1627N Szemplino Czarne – gr. województwa 
(Brzozowo Maje) od km 0+000 do km 1+811,13”. Na zaplanowane zadanie pn. „Budowa 
chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1576N Janowo-Róg w m. Komorowo wraz z 
opracowaniem projektu budowlanego” dotychczasowych postępowaniach składane były 
bardzo wysokie oferty, które przewyższały zaplanowane na ten cel środki, dlatego 
postępowanie unieważniono. Gmina Janowo poinformowała, że nie posiada środków na 
dofinansowanie w wysokości 50% kosztów tego zadania.  Natomiast proponuje w zamian 
przeznaczyć środki w wysokości 50.000 zł na remont drogi powiatowej Nr 1627N 
Szemplino Czarne – gr. województwa (Brzozowo Maje). 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że Gmina Janowo nie posiada środków, żeby 
zwiększyć nakłady na chodnik. Chce zrezygnować z tego zadania, a przeznaczyć środki 
na drogę do Dobródki. Mieszkańcy domagają się jej przebudowy, interesuje ich dobra 
droga żwirowa. Za 100.000 zł ( po 50% powiat i gmina) udałoby się ją zrealizować. Termin 
wykonania przypadły na wrzesień-październik br.  

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że są miejsca wymagające szczególnego wzmocnienia. 
Chodzi o odcinek drogi o długości 1850 m.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższej prośby; 
2) prośbę o zabezpieczenie 400.000 zł w planie wydatków na 2017 r. na zakup Remontera 

(255.000 zł) oraz samochodu ciężarowego (145.000 zł). Remonter miałby być używany 
do remontów cząstkowych dróg powiatowych jest to urządzenie znacznie wydajniejsze 
od obecnie używanego. Nawierzchnie nim remontowane są znacznie trwalsze i lepszej 
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jakości. Natomiast samochód ciężarowy miałby służyć jako nośnik sprzętu oraz 
wykorzystywany do zimowego utrzymania dróg. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że pomysł samodzielnego remontowania dróg 
powstał przy remoncie drogi na Turowo. Drogi są w fatalnym stanie i trzeba je naprawiać. 
5-6 osób obsługuje obecnie maszyny. Natomiast przy tej technologii potrzebne są 2 
osoby. Pozostałych ludzi można skierować do innej pracy. Uważa, że koszty planowanych 
zakupów, przy wykorzystaniu samochodu również zimą,  zwrócą się w ciągu 2 lat.  

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że pracownicy do skrapiarki jeżdżą samochodem, a tutaj 
2 osoby by dojeżdżały.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki uważa, że inwestycja ta pozwoliłaby na uzyskanie 
natychmiastowego efektu. Jeśli jakiś sprzęt byłby wolny, można by pomóc gminie.  

p. Jacek Dłuski podkreślił, że mamy mnóstwo prac na drogach i chodnikach. Ta 
metoda zapewniłaby dłuższą trwałość naprawionych nawierzchni. 

p. Henryk Klimaszewski zapytał, czy urządzenie to można wykorzystać do 
wykonania posypki na całej drodze. 

p. Jacek Dłuski odparł, że to nie jest ekonomiczne rozwiązanie. 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższej prośby; 
3) prośbę o zabezpieczenie 20.000 zł w planie wydatków na 2017 r. na zadanie: „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1973N na odcinku Napiwoda-Bartoszki- Grzegórzki opracowanie 
projektu” z dwuletnim okresem realizacji zadania, tj. na lata 2017 (20.000 zł – po 50% 
powiat i gmina) oraz w 2018 r. 180 000 zł (po 50% powiat i gmina) na realizację inwestycji.  

p. Jacek Dłuski dodał, że mieszkańcy powiatu zaczęli doświadczać problemów z 
objazdem miasta. Stan tej drogi jest fatalny. Tematem tym i tak trzeba będzie się zająć. 
Droga połączyłaby dwie drogi wojewódzkie 545 i 604. Gmina również będzie 
przygotowana na dofinansowanie w wysokości 50%.  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że na sierpniową sesję można dopracować szczegóły 
związane z tymi inwestycjami i źródłami ich sfinansowania. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie poparł przedstawiony wyżej wniosek. 
 
Starosta Grzegorz Napiwodzki przekazał informacje związane z planowaną przebudową  ul. 

Kościuszki. Zaznaczył, że w ciągu roku na „schetynówkę” można uzyskać do 3 mln zł. Wartość 
zadania wg kosztorysu to 12 mln zł. Dobrze byłoby więc podzielić i wykonać zadanie w dwóch 
etapach. Do września 2018 r. ma powstać nowy dworzec PKP. Jest już pozwolenie na budowę . w 
tym czasie można by zrealizować także odcinek ul. Kościuszki od Dworca do mostu. Nie ma na 
tym odcinku problemu z odprowadzeniem wód. Przypomniał, że daliśmy słowo, że w 2018 r. 
spróbujemy zrealizować tę inwestycję. Skanska zakłada, że główne roboty zakończy do końca 2017 
r. Najwięcej czasu zajęło uzgodnienie robót z poszczególnymi branżami. Dodał, że wartość I etapu 
przebudowy Kościuszki projektanci podadzą do 11 sierpnia, będzie ok. 6.000.000 zł.  

Rozstrzygnięcie schetynówek nastąpi do końca grudnia, a od początku roku można by 
ogłaszać przetarg. Inwestycja musi zostać zakończona do końca roku. ul. Kościuszki idealnie 
wpisuje się w projekt pod względem poprawy bezpieczeństwa i przy współudziale gminy mamy 
duże szanse na pozyskanie środków. 

Zarząd jednogłośnie poparł przedstawioną wyżej przez Pana Starostę propozycję 
dotyczącą przebudowy ul. Kościuszki. 

 
 Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że ciąg rowerowo-pieszy Muszaki – Jagarzewo 

został ujęty w projekcie drogi 604. Być może powiat będzie musiał częściowo go dofinansować.  
W 2018 r. rozpocznie się przebudowa tej drogi. 

p. Jacek Dłuski poinformował, że 25 lipca nastąpiło otwarcie ofert na opracowanie projektu 
na drogę Safronka-Wiłunie- Powierż. Oferta była jedna, o wiele wyższa, niż zabezpieczone środki.  



4 

 

Starosta Grzegorz Napiwodzki proponował wystąpić do Gminy Janowiec Kościelny o 
wyrażenie stanowiska w tej sprawie. Uważa, że taniej się tego zadania nie zrealizuje. To był już II 
przetarg i kwoty są podobne. Zaznaczył, że po otrzymaniu odpowiedzi Gminy Zarząd powróci do 
tematu i podejmie stosowną decyzję. 

Zarząd jednogłośnie poparł propozycję Pana Starosty.  
 
p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad. 
 
Ad. II.2. 

Skarbnik Renata Mróz przedstawiła decyzje i wnioski o zmiany w budżecie: 
1) Decyzja Nr FK 108/2017 Warmińsko- Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie 

z dnia 26 czerwca 2017 r. zwiększająca plan dotacji celowych w dziale 801 rozdziale 80101 

o kwotę 4 284,83 zł, w rozdziale 80110 o kwotę 16 174,46 zł na wyposażenie szkół w 

podręczniki , materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. Zarząd zwiększył dochody 

o łączną kwotę 20 459,29 zł, a następnie zwiększył wydatki w dziale 801 o tę samą kwotę 

w rozbiciu na  rozdziały: 80101  par. 2110 – o kwotę 4 284,83 zł(SOS-W), rozdziale 80110  

par. 2110 o kwotę 2 899,91 zł (SOS-W), rozdziale 80110 par. 2110 o kwotę 9 999,66 zł 

(ZSO), rozdziale 80110 par.2110 o kwotę 3 274,89 zł (ZSRiO); Ponadto, na wniosek 

Starostwa dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 2 274,96 zł w dziale 801 

rozdziale 80130  par. 4010 , a następnie zwiększenia planu wydatków o tę samą kwotę  w 

rozdziale 80110 w następujących paragrafach: 4240W – o kwotę 270, 50 zł, 4210W - o 

kwotę 4,50 zł  (ZSRiO) oraz 4220W o kwotę 1980,16 zł i 4210W – o kwotę 19,80 zł (ZSO). 

2) Starostwo Powiatowe wnioskuje o zmniejszenie wydatków w dziale 750 rozdziale 75020 

par. 4210 o kwotę 3.500 zł, a zwiększenie wydatków w tym samym dziale i rozdziale par. 

4410  o tę samą kwotę. Oszczędności jednostka chce przeznaczyć na zwiększoną ilość 

wyjazdów służbowych pracowników Starostwa. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

3) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 5000 zł w ramach rozdziału 75075 , 

a mianowicie zmniejszenie par. 4210, a zwiększenie par. 4300. Zmiana ta pozwoli na zakup 

usług związanych z promocją powiatu. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

4) Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 500 zł w ramach rozdziału 75020 , 

a mianowicie zmniejszenie par. 4430, a zwiększenie par. 4610. Zmiana konieczna jest ze 

względu na toczące się postępowanie egzekucyjne u komorników sądowych z tytułu 

należności za usunięcie pojazdów z drogi oraz użytkowania wieczystego gruntów Skarbu 

Państwa. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

5) Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskuje o zmniejszenie wydatków z rozdziale 80195 

o kwotę 13 319,73 zł, w tym : par. 4111 o kwotę 464,13 zł, par. 4121 o kwotę 66,15 zł, par. 

4171 o kwotę 2700 zł, par. 4411 o kwotę 100 zł, par. 4421 o kwotę 9 989,45 zł, a 

zwiększenie wydatków  w tym samym rozdziale w par. 4701 o kwotę 13 319,73 zł. 

Oszczędności jednostka chce przeznaczyć na sfinansowanie zwiększonych kosztów 

szkoleń w ramach programu ERASMUS. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

6) KP Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy wnioskuje o zmniejszenie wydatków w dziale 

754 rozdziale 75411 o kwotę 4 644 zł w paragrafach: 4360 o kwotę 1000 zł, 4390- o kwotę 

1000 zł, 4480 – o kwotę 2 512 zł, 4520 – o kwotę 132 zł, oraz o zwiększenie wydatków o 

kwotę 4 644 zł w tym samym rozdziale w par. 4410. Jednostka oszczędności chce 
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przeznaczyć na wypłatę delegacji funkcjonariuszy podnoszących kwalifikacje w szkołach 

pożarniczych. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

7) Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy wnioskuje o zmniejszenie wydatków w dziale 600 

rozdziale 60014 par. 4520 o kwotę 1850 zł, a zwiększenie w tym samym dziale i rozdziale 

par. 4300 o tę samą kwotę. Oszczędności jednostka chce przeznaczyć na opłaty pocztowe 

i uaktualnienie kart ocen ryzyka zawodowego pracowników.  

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

8) Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy wnioskuje o przesunięcie środków w wysokości 

27 059,40 zł w ramach działu 600 rozdziału 60014, a mianowicie zmniejszenie par. 4300, a 

zwiększenie par. 4210. Z uwagi na wystąpienie zwiększonej niż w latach ubiegłych ilości 

ubytków w nawierzchni bitumicznej dróg zachodzi konieczność zakupu dodatkowej ilości 

materiałów do remontów cząstkowych dróg (emulsji, grysów). 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

9) Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy  wnioskuje o zmniejszenie wydatków w 

dziale 801 rozdziale 80140  par. 4210 o kwotę 2000 zł oraz o zwiększenie o tę samą kwotę 

wydatków w tym samym dziale  i rozdziale w par. 4270. Jednostka chce oszczędności 

przeznaczyć  na naprawę dźwignika na Stacji Kontroli Pojazdów. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

10) Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Nidzicy wnioskuje o zmniejszenie 

wydatków w dziale 710 rozdziale 71015 o kwotę 1 061 zł a mianowicie zmniejszenie par. 

4010 o kwotę 271 zł i par. 4210 o kwotę 790 zł, a zwiększenie par. 4300 o kwotę 720,10 zł 

i par. 4440 o kwotę 340,90 zł. Oszczędności jednostka chce przeznaczyć na zakup 

znaczków pocztowych, naliczenie funduszu świadczeń socjalnych. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

11) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy wnioskuje o zmniejszenie i zwiększenie 

wydatków w dziale 801 na łączną kwotę 196 900 zł w następujący sposób: zmniejszenie 

wydatków w rozdziale 80102 par. 4210 o kwotę 2 000 zł, w rozdziale 80111 o kwotę 

194 900 zł w następujących paragrafach: 4010 – o kwotę 170 000 zł, 4110 – o kwotę 20 700 

zł, 4120- o kwotę 2 400 zł, 4780 – o kwotę 1 800 zł, natomiast zwiększenie wydatków w 

rozdziale 80102 par. 4170 o kwotę 2 000zł, rozdziale 80134 o kwotę 120 600 zł, z 

podziałem na paragrafy: 4010 – o kwotę 105 000 zł, 4110 – o kwotę 12 700 zł, 4120- o 

kwotę 1 800 zł, 4780 – o kwotę 1 100 zł, w rozdziale 80150 zwiększenie wydatków na 

łączną kwotę 74 300 zł, w następujących paragrafach: 4010 – o kwotę 65 000 zł, 4110 – o 

kwotę 8 000 zł, 4120 – o kwotę 600 zł, 4780 - o kwotę 700 zł. 

Jednostka oszczędności chce przeznaczyć na pokrycie niezbędnych wynagrodzeń dla 

nauczycieli wraz  z pochodnymi  oraz wydatki związane z remontem pomieszczeń szkoły. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku; 

 

Wszystkie powyższe zmiany zawarte zostały w uchwale Nr 293/2017 Zarządu 

Powiatu, która została podjęta jednogłośnie. Stanowi ona załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Do posiedzenia dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  

 

Ad. III.1.  

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawę oddania w trwały zarząd gruntów, na wniosek 

PZD w Nidzicy, zlokalizowanych pod drogą powiatową Nr 1578N Nidzica-Bartoszki. Wniosek 
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ten jest zasadny, ponieważ zgodnie z przepisami ustawy o drogach publicznych zarządca drogi 

sprawuje trwały zarząd gruntami w pasie drogowym, zatem w tej sytuacji wszczęto postępowanie 

administracyjne w tej sprawie. 

Zarząd nie miał uwag w powyższej sprawie. 

 

Ad. III.2. 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że na wniosek PKP Starosta wszczął postępowanie 

dotyczące wydania pozwolenia na budowę dworca PKP wraz z wiatą rowerową. Pozwolenie to 

zostało wydane 17 lipca br. wraz ze zgodą na rozbiórkę starego budynku dworca, sąsiedniego 

budynku mieszkalnego i gospodarczego oraz budynku magazynowego i gospodarczego.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 1. 
p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego. 
Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. 
 
Ad. IV.2. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki kontroli: 
1) przeprowadzonej przez Warmińsko-Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie w 

Powiatowym Zarządzie Dróg i Starostwie Powiatowym – z realizacji zadania dofinansowanego 
dotacją celową z budżetu państwa pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 1264N Leszcz –
Jankowice – Rączki – Moczysko nr 1975N dr. Nr 1264N-dr. kraj. nr 7 na 1585N Mielno-Rączki 
(dr. 1264N) w m. Rączki”. Kontrola obejmowała rok 2016. Na podstawie ustaleń kontroli 
działalność jednostki w kontrolowanym zakresie oceniono pozytywnie. Inwestycja została 
zrealizowana właściwie, a dotacja wykorzystana prawidłowo pod względem zgodności wydatków- 
zgodnie z przeznaczeniem.  

2) trzy protokoły z kontroli przekazane przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy: 
-  pierwsza z nich obejmowała bank krwi. Celem kontroli było potwierdzenie zgodności  

wymagań wynikających z przepisów prawa. W toku kontroli nie wskazano nieprawidłowości; 
- druga – przeprowadzona przez Warmińsko-Mazurski Urząd Wojewódki w Olsztynie w 

zakresie zgodności wykonywania działalności z przepisami określającymi warunki wykonywania 
działalności leczniczej w dziedzinie anestezjologii i intensywnej terapii. Kontrolą objęto 
funkcjonowanie Zakładu leczniczego pod nazwą Szpital, który udziela świadczeń zdrowotnych w 
powyżej wymienionych dziedzinach. Przedmiotem kontroli była dostępność w tych dziedzinach, 
współpraca, dokumentacja medyczna, kwalifikacje personelu. Wnioski z kontroli są następujące: 
szpital w strukturze organizacyjnej posiada stanowisko intensywnej terapii, które odpowiada 
zakresowi udzielanych świadczeń. Świadczeń udziela wykwalifikowany personel medyczny. Ze 
względu na zbyt mały skład osobowy zespołu lekarskiego, należy podjąć działania mające na celu 
pozyskanie dodatkowych lekarzy, by móc realizować świadczenia m. in w zakresie łagodzenia bólu 
porodowego oraz dodatkowych zabezpieczeń dla zabiegów pilnych. Należy podkreślić, że pomimo 
trudnej sytuacji kadrowej, kierownik bloku operacyjnego stara się zapewnić standardy 
postępowania, stosując rozdzielność czasową zabiegów. Z zapisów protokołu pokontrolnego 
wynika, że zastrzeżeń nie było. 

- trzecia kontrola była przeprowadzona przez Państwowy Powiatowy Inspektorat 
Sanitarny. Kontrolą objęto spółkę Aspen-Res Sp. z o.o., dystrybuującą posiłki dla pacjentów 
szpitala. Spółka ta dzierżawi pomieszczenia gospodarcze szpitala, gdzie przygotowywane są posiłki. 
Kontrolą objęto przestrzeganie przepisów określających wymagania higieniczne i zdrowotne, w 
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szczególności dotyczące przechowywania, transportu, żywienia zbiorowego. Stwierdzono, że 
spółka prowadzi usługę kateringową, czyli dostarczane są posiłki z kuchni centralnej w Olsztynie i 
wydawane w Nidzicy do łóżka pacjenta. Dostarczają też posiłki dla niemowląt i dzieci do lat 3. Z 
opisu pomieszczeń, gdzie przekładane są posiłki wynika, że niezbędny jest w nich remont 
polegający na malowaniu ścian, uzupełnieniu ubytku płytek, remoncie ściany koło zlemozmywaka, 
na której jest widoczny nalot, skorodowana jest konstrukcja stolika z kuchenką, w wózku 
bemarowym niesprawna jest grzałka. ZOZ oczekuje na odpowiedź firmy na powyższe zalecenia. 
Podkreślono także, że temperatura posiłków nie budzi zastrzeżeń, a ich jakość , w porównaniu do 
roku poprzedniego, zdecydowanie się poprawiła.  

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie. 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 
/ - / Małgorzata Jarka   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z-ca Przewodniczącego 
 / - / Lech Brzozowski 
 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 Członek Zarządu 
        / - / Robert Radzymiński 

 
 

 

 


